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Föreningsträff 2 sep 2015 

 

Plats och tid: Onsdag den 2 september 2015 kl. 18:30-21:00, sal A 

Närvarande:  

Lars Nordström 

 

Strands IF friidrotts sektion 

 Margareta Snäll 

Erik Åström 

Fredrik Ohlsson 

Lennart Berglund 

Anders Ring 

Johan Svanberg 

Anders Biving 

Mats Nordgren 

Dagny Forsman 

Anna Lena Skoglund 

Anki Espling 

Kristina Sjöström 

Lotta Enerud 

Katarina Sjödin 

Martina Olsson 

Rune Olsson 

Sture Åkerlund 

Margot Klingh 

Sven Bergström Trolin 

Karita Nilson 

Peter Arousell 

Henrik Persson 

Roger Westerlund 

Jennie Hammarström 

Roger Hildingsson 

Staffan Holm 

Anna Karin Widehammar 

Reidun Färlin 

Olle Skoglund 

Alexandre Göransson 

Lena Kristoffersson 

Åke Ekblom 

Stefan Skalman 

Patrik Wahlberg 

Mikael Sahlström 

Ulf Strandberg 

Strands bowling 

Strands handboll 

Strands IF fotboll 

Strands IF fotboll 

Strands IF konståkning 

Strands IF konståkning 

Friluftsfrämjandet 

Friluftsfrämjandet 

Lindefallets sportklubb 

Friskis o Svettis 

Friskis o Svettis 

Tunalids ridklubb 

Tunalids ridklubb 

Enångers gymnastikförening 

Enångers gymnastikförening 

Enångers IK 

Enångers IK 

Enångers Badminton 

Forsa OK 

Njutångers IF SK 

Njutångers IF SK 

Bågskytteklubben Iggesund 

HRPK 

HRPK 

Håsta IBK 

Hudikgympan 

Hudikgympan 

Hudiksvalls tennisklubb 

Hudiksvalls FF 

Hudiksvalls bågskytteklubb 

Hudiksvalls bågskytteklubb 

Hudiksvalls IF 

Hudiksvalls IF 

Hudiksvalls pistolskytteklubb 

Hudiksvalls pistolskytteklubb 

Hudiksvalls BMK 
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Agneta Jonsson 

Lars Lindmark 

Ida Wallin 

Rebecca Wittsjö 

Anders Jonsson 

Gudrun Ekblom 

Tomas Eriksson 

Härje Lindgren 

Lars Ekengren 

Roland Olsson 

Jenny Lönnroos 

Jenny Alvolin 

Monica Sporrong 

Johan Ringmar 

Inga Britt Jonsson 

Hudiksvalls MC-klubb 

Hudiksvalls MC-klubb 

Hudiksvalls Rollergirls 

Hudiksvalls Rollergirls 

Hudik Hockey 

Hälsinglands idrottsfb/SISU 

SISU idrottsutb 

SISU idrottsutb 

SISU idrottsutb 

Vice ordf Kultur o Fritidsnämnden 

Förvaltningschef 

Folkhälso o ungdoms strateg 

Administratör fritiden 

Energi o klimatrådgivare 

Fritids strateg 

 

   

Inledning   

1. Roland Olsson vice ordförande i Kultur och fritidsnämnden hälsar alla 

välkommen. 

2. Jenny Lönnroos förvaltningschef i Kultur och fritidsförvaltningen 

berättar om förvaltningens olika verksamheter. 

Fokus nu är att bygga upp en helt ny förvaltning och få igång samarbetet 

mellan de olika verksamheterna. En viktig del är samspelet mot föreningarna. 

En tredjedel av förvaltningens arbete är kopplat till föreningar och 

bidragsstöd. En utredning kopplat till bidragshantering är utförd och 

presenterad för politiken, och kommer inom kort att finnas tillgänglig på 

kommunens hemsida. Frågor om hallgruppens arbete efterfrågas av 

föreningarna, och inför höstens nästa träff, föreslås att Daniel Pettersson ska 

bjudas in. 

3. Inga Britt Jonsson fritidsstrateg, föreningarnas kontakt in i kommunen, 

påminner om de två aktuella bidragen: 

Investeringsbidrag för föreningar med egna anläggningar har fram tom 15 

september möjlighet att söka investeringsbidrag via den blankett som ligger 

på kommunens hemsida, under stöd till föreningar, lokaler och anläggningar, 

anläggningsstöd och ansökan om investeringsbidrag.  

Inget av de prioriterade områdena i Idrottspolitiska programmet kommer att 

ha större prioritet än ett annat vid ansökningarna, men är ändå ett stöd i 

ansökningen då ni motiverar varför ni söker investerings medel.  

Ju tydligare ni motiverar hur det utvecklar och gynnar föreningens 
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ungdomsverksamhet, desto bättre. 

 

Ledarutbildningsbidrag, ligger också på kommunens hemsida under stöd till 

föreningar, ledarutbildningsbidrag. Det bidraget kan sökas under hela året, men 

bör lämnas in snarast efter avslutad utbildning.  

Ansökan som kommer in senare än 6 månader efter avslutad utbildning kan 

inte beviljas. Senast 15 feb ska ansökan vara inne för utbildningar som 

genomförts i slutet av året.  

Viktigt att ni skickar med kursprogram innehållande antal lektionstimmar och 

ett intyg att deltagaren fullföljt kursen. Allt för ofta glöms det bort, vilket 

medför att inget bidrag kan betalas ut. 

 

4. Johan Ringmar, energirådgivare på kommunen, informerar om att 

privatpersoner och föreningar kan få kostnadsfri energi och klimatrådgivning. 

Kontakta Johan på 0650-19292, maila på energiradgivning@hudiksvall.se, 

eller sök på ”energirådgivning” på kommunens hemsida, för att på hjälp och 

tips på hur ni kan få ner energikostnaderna på era anläggningar. 

5. Jenny Alvolin, folkhälso- och ungdomsstrateg, Barn och ungdomars 

medverkan och delaktighet i föreningslivet – utmaningar och möjligheter.  

Folkhälsa – god hälsa överlag. Idag ökar klyftorna och det är en ojämn 

fördelning. Medverkan och delaktighet i föreningslivet är viktigt för 

välbefinnandet, liksom utbildningsnivå och god ekonomi.  

En LUPP undersökning har gjorts i Hudiksvalls kommun, på elever i klass 8 

och klass 2 på gymnasiet.  

Mer än hälften av eleverna är medlemmar i föreningar, 63% i åk 8, 50% i åk 2 

gymnasiet. En fjärdedel av ungdomarna i föreningar uppger att de inte får det 

inflytande de skulle vilja ha.  

Många ungdomar har inte kunnat följa med kompisar på aktiviteter p.g.a. 

ekonomi det senaste halvåret: 26% i åk 8 och 39% i åk 2 gymnasiet.  

Viktigt för idrottande är familjesammansättningen, engagemang från familjen 

samt då familjens inkomst nivå. Nationellt ökar också klyftorna bland de som 

har råd och inte råd att idrotta 

Tips som kan underlätta och få flera att delta i idrottsutövande, t.ex 

”prova-på-idrotts-arrangemang”, ”idrottsbibliotek”, ”organiserad spontan 

idrott”. 

SISU har/kommer under höstlovet att ha olika ”prova-på-verksamheter” 

6. Fika 

7. Lars Ekengren, distriktschef, SISU idrottsutbildarna/Hälsinglands 

idrottsförbund, informerar om utökade bidragsmöjligheter och 

Idrottsintegration. 

mailto:energiradgivning@hudiksvall.se
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Föreningar i Hudiksvalls kommun hade under 2014, 24 676 st 

sammankomster, som berättigade till lokalt aktivitets stöd, LOK stöd, med 

drygt 3,5 miljoner kr. 

I snitt var det 67 sammankomster med 615 deltagare varje dag i 365 

dagar! 

För de föreningar som har minst tre deltagare och som behöver utbildning i 

digital sammanställning av LOK stödet ställer SISU upp och håller 

utbildningen kostnadsfritt hos föreningen. 

 

Idrottslyftet 2016-19, fördelar 500 miljoner varje. 

Idrottslyftet ska få en starkare koppling till det pågående strategiarbetet. 

”Att utveckla verksamheten så att barn och unga i åldrarna 7-25 år väljer att 

idrotta och stimuleras till ett livslångt idrottande i föreningsidrotten” 

Det som styr idrottslyftet från 2015 är att föreningarna ”utvecklar” 

verksamheten och utgår från de strategiska val och långsiktiga mål den 

samlade idrottsrörelsen antagit. Dessa är;  

1. Barn, unga, vuxna och äldre väljer att idrotta i förening under hela livet 

2. Alla lever och leder enligt svensk idrotts värdegrund: 

”Alla som vill, oavsett nationalitet, etnisk ursprung, religion, kön, sexuell 

läggning, fysisk och psykisk förutsättning, ska få vara med i föreningsdriven 

verksamhet” 

3. Att nå fler idrottsliga framgångar internationellt. 

4. Att idrottsrörelsen är en ännu starkare samhällsaktör. 

 

Idrottsförening – integration 

Hälsingland är det landskap som tar emot flest asylsökande i landet 

Frivillig i Gävleborg –FIG 

Ett länsomfattande projekt med representanter frånideell sektor, kommuner 

och regionen. 

HIF/SISU 

Särskilt statsbidrag 2015-18, möjligt stöd till lokala aktiviteter. 

Prioriteras vid kommunal medfinansiering. 

Stöttar lokala initiativ i föreningslivet 

8. Övriga frågor 

 

*Konstgräset som Glysis AB byter ut har skänkts till kommunen och 

förslaget är att det ska läggas på Björkberg. Problemet är att det är en 

vattentäkt och miljökontoret har haft invändningar, en extra täckning måste 

till under konstgräset. Ärendet har tagit i Kommunstyrelsens arbetsutskott, 

KSAU, och ska upp i KS på fredag 5 sep.  

 

*Varför får inte Kultur och fritidsförvaltningen besluta om sina investeringar? 
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Varför ska KS ta dessa beslut? 

 

* Föreningarna har försökt få till ett samlat område för idrott under många 

år, men tycker att de kommer ingenstans, upplever det som lönlöst. Ett 

förslag om ett sportcentrum togs fram under våren av ett flertal föreningar, 

men säger sig inte ha fått någon respons från kommunen. Föreningarna 

efterfrågar en långsiktig plan, ingen förväntar sig att allt ska ske på en gång 

 

*Representant för nämnden påtalar att föreningarna ofta går förbi kultur och 

fritidsförvaltningen med frågor och önskemål, och vänder sig direkt till högt 

uppsatta politiker. I och med att det inte funnits någon fritidsförvaltning 

under många år, svarar föreningarna, att de i stället vänt sig direkt till 

kommunledningen med sina frågor och önskemål. 

9. Roland Olsson vice ordförande, tackar alla som deltagit under kvällens 

möte. 

 

 

Sammanställt av 

Inga Britt Jonsson 


